



參觀馬鞍山瀘水廠

Ma On Shan Water Treatment Works

日期 Date : 21/04/2018 (星期六Saturday)
時間 Time : 12:45pm - 04:30pm
名額 Capacity : 25人 persons
費用 Fee : 住戶 \$35
截止日期 Deadline : 14/04/2018
(星期六Saturday)



行程 Itinerary:

12:45pm 在會所一樓大堂集合。
Gather at 1/F Country Club Royale Lobby.

1:00pm 乘坐冷氣旅遊車前往馬鞍山瀘水廠。
Travel by tourist bus towards Ma On Shan
Treatment Works.

2:00 – 3:30pm 參觀馬鞍山瀘水廠。
Visit to Ma On Shan Treatment Works.

4:30pm 返回聚龍居，在會所一樓正門解散。
Arrive and dismiss at 1/F Country Club Royale.



報名方法 / Enrollment:

請攜同智能住戶証到會所一樓接待處報名，費用請以現金繳付，名額有限，先到先得。

Please register at 1/F Country Club Royale Reception with Resident Smart Card and please pay by cash. First-come first-served.

注意事項 / Remarks

參觀者不得自行駕車進入瀘水廠。

Self-driving visitors are not welcome.

因工程關係，瀘水廠內不設泊車位置。

Due to construction works, no parking space is available in the Water Treatment Works.

基於安全理由，8歲以下小童及65歲以上人士不能參加技術參觀團；14歲以下小童必須有成人陪同方可進入瀘水廠。

For safety reason, children of age under 8 and people aged above 65 shall not attend the technical tour while children of age under 14 shall be accompanied by adults.

如有任何查詢，歡迎致電2694 8298與聚龍鄉村俱樂部接待處聯絡。

For any enquiry, please feel free to contact Country Club Royale Reception at 2694 8298

聚龍鄉村俱樂部
Country Club Royale

